

# Fachschaftsratssitzung SAW

**Datum:** 14.06.2023

**Beginn:** 13:00 Uhr

**Ende:** 14:00 Uhr

**Anwesend:** Maike, Vino, Saba, Lisa

## TOP 1: Sommerfest

Wir haben mit den anderen CATS-Fachschaften gesprochen und möchten wieder gemeinsam ein Sommerfest ausrichten.

We have been talking with the other CATS faculty and would like to co-host a summer party again.

### **Abstimmung:**

Ja: 4 Nein: 0 Enthaltung: 0

**Betrag:** 400€

**Posten:** 740.0000

**Datum:** 14.06.2023

**Ergebnis:** Beschlossen

**Beschlusstext:** Der Fachschaftsrat beschließt gemeinsam mit den anderen CATS-Fachschaften ein Sommerfest auszurichten.

**Begründung:** Das gemeinsame Sommerfest ist ein integraler Bestandteil der Fachschaftenkultur am CATS, die gemeinsame Planung ist auch ein wichtiger Vorgang, um die organisatorische Zusammenarbeit der CATS-Fachschaften zu stärken.

**Amount:** 400€

**Item:** 740.0000

**Date:** 14/06/2023

**Result:** decided

**Resolution text:** The student council decides to host a summer party together with the other CATS student bodies.

**Justification:** The joint summer party is an integral part of the student council culture at CATS, and the joint planning is also an important process to strengthen organizational collaboration among CATS student councils.

**Betrag:** 300€

**Posten:** 750.0000

**Datum:** 14.06.2023

**Ergebnis:** Beschlossen

**Beschlusstext:** Der Fachschaftsrat beschließt gemeinsam mit den anderen CATS-Fachschaften ein Sommerfest auszurichten und sich an den Kosten für Lebensmittel und Getränke zu beteiligen.

**Begründung:** Das gemeinsame Sommerfest ist ein integraler Bestandteil der

Fachschaftenkultur am CATS, die gemeinsame Planung ist auch ein wichtiger Vorgang, um die organisatorische Zusammenarbeit der CATS-Fachschaften zu stärken.

**Amount:** 300€

**Item:** 750.0000

**Date:** 14/06/2023

**Result:** decided

**Resolution text:** The student council decides to host a summer party together with the other CATS student bodies and to contribute to the costs for food and drinks.

**Justification:** The joint summer party is an integral part of the student council culture at CATS, and the joint planning is also an important process to strengthen organizational collaboration among CATS student councils.